
 

 

KRAJEVNA SKUPNOST CENTER     POTRJEN 
                   K R A N J 
 
 
 
Datum: 4. 12. 2019 
 
 
                                                      Z A P I S N I K 
 
 
 
9. seje sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj, ki je bila 4. 12. 2019 s pričetkom ob 19. uri v 
prostoru KS Center-Kranj, Tomšičeva 21. 
 
 
PRISOTNI: dr. Aleksander Pavšlar, Anton Marolt, Elizabeta Valič in Petra Vencelj – 4 člani      
 
 
ODSOTNI: Anže Šinkovec, Tania Mendillo in Stanka Prezelj (opravičeno) - 3 člani 
 
 
DNEVNI RED:  

1. Potrditev zapisnika 8. seje sveta KS Center; 
2. Poročilo o izvršenih sklepih; 
3. Vprašanja, pobude in predlogi članov sveta. 

 
 
SKLEP 1: Dnevni red 9. seje Sveta Krajevne skupnosti Center – Kranj se potrdi.  
 
SPREJETO: 4 ZA, 0 PROTI in 0 VZDRŽANIH 
 
 
 
1. POTRDITEV ZAPISNIKA 8. SEJE SVETA KS CENTER 
 
 
SKLEP 2: Potrdi se zapisnik 8. seje sveta KS Center. 
 
SPREJETO: 4 ZA, 0 PROTI, 0 VZDRŽANIH 
 
 
2. POROČILO O IZVRŠENIH SKLEPIH 
 

• Koledar in glasilo: sta v pripravi in bosta izšla pred božičem; 
 



 

 

• Letalski hrup: na tem področju zaenkrat ni napredka; po dostopnih podatkih je župan 
imel razgovor z direktorjem letališča, ki naj ne bi nasprotoval popravku zračne poti, ki 
trenutno poteka nad Kranjem; 

 
• Pošta: dražba stavbe poštnega urada na Poštni ulici ni bila uspešna; obstaja možnost, 

da bi stavbo odkupila občina, kar bi verjetno preprečilo odhod poštnega urada; 
 

• predsednik predstavi še novici izven KS Center, in sicer, da bo MOK vrt na območju 
med avtobusno postajo in porodnišnico preuredila v mestni park ter da je bila izdelana 
strokovna študija, ki je ovrgla stališče DARS-a, da naj bi izgradnja dodatnega t. i. 
severnega izvoza iz avtoceste ne bila možna iz prometno-tehničnih razlogov. Študija 
ugotavlja, da bi izgradnja severnega izvoza razbremenila cesto Staneta Žagarja za 
16%. 

 
3. VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA 
 

• ga. Valič pove, da parcele pod parkiriščem Stara Sava niso sčiščene, predsednik na to 
odgovori, da je pisal na Komunalo in da bo sporočil, ko prejme odgovor; 

 
• člani sveta so izpostavili problem, ki se pojavi ob sobotah dopoldan, ko prodajalec 

lesenih izdelkov pred pošto zavzame polovico cestišča in otežuje normalno odvijanje 
prometa. G. Marolt predlaga, da bi prodajalci na stojnicah na Glavnem trgu smeli 
imeti poleg stojnice svoje prevozno sredstvo, zlasti v slabem vremenu. G. Marolt 
pravi, naj se za njih naredi izjema, saj se bojo prodajalci začeli izogibati prodajam v 
starem mestnem jedru Kranja; 

 
• predsednik pove, da je prejel pripombe zaradi nočnega parkiranja zunaj označenih 

parkirnih mest. 
 

Seja zaključena ob 19:25. 
 
 
 
 
Zapisala:                                                                                                    Predsednik sveta KS:                       
Irena Knific                                                                                              dr. Aleksander Pavšlar 
 
 
 
 
 
 


